
Referat for møde i Østerbroskolens skolebestyrelse 10-06-2024 

  
Østerbroskolen - Personalerum, kl. 16.30-19.00 
Afbud: Anton, Sander, Christa, Peter  
Tid  Hvad  Hvordan  

16.30  Dagsorden  Til 
godkendelse  

16.35  Nyt fra elevrådet 
 

Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidst. 
 
Der er overvejelser om elevråds-strukturen skal gentænkes nu vi skifter til 2 
afdelinger i stedet for 3.   

Orientering 
samt 

drøftelse 

16.45 Orientering fra ledelsen 

- Friheden: Står færdigetableret 1. juli, men de grønne områder skal have 
lov til at vokse til før de tages i brug (tidshorisont ukendt). Parkour, basket 

mm. bør dog kunne anvendes i mellemtiden.  
 

- Scenen: Der er planer omkring at give området omkring scenen et løft, 
samtidig med at selve scenen rives ned og fjernes.  

 

- Eksamen: De skriftlige prøver er overstået og de mundtlige prøver at godt i 
gang 

 
- Dimission: Der afholdes dimission, onsdag d. 26/6.  

Der er indkøbt flere stole, så vi nu kan tilbyde 4 gæster pr. elev (mod tidligere 2) 
 

- STUK 
Sidste STUK-møde er afholdt og der er planlagt indsatser for de kommende 
år. Vi forventer at skulle aflægge ny rapport engang i december 2024, 
hvorefter der besluttes om tilsynet forlænges.  

Orientering 

16.55 Drøftelse vedr. henvendelse til Økonomiudvalget 

- Hvad er planen herfra 

 
Økonomiudvalget har sendt forslaget om besparelser på Østerbroskolens 
særtildeling, videre til byrådet.  
 

Drøftelse 

17.15 Skolebestyrelsesvalg 
- Vi har nu 4 forældrevalgte og kan godt bruge en enkelt mere eller flere – 

kender nogen, nogen? 
Der er aftalt at række ud til forældre som muligvis kunne være interesseret.  
  

Drøftelse 

17.25 Elevtrivsel – National trivselsmåling 
- Kort gennemgang af data 

Der er kommet nye trivselsmålinger. Vi lander på ca. samme gennemsnit som 
sidste år (Østerbroskolen ligger på landsgennemsnittet og lige over det kommunale 
gennemsnit).  
 

Orientering 
samt 
drøftelse 

17.45 Lejrskoler 
- Hvilke tanker har skolebestyrelsen om placeringen af lejrskoler? 

Indskolingen har et ønske om at vi flytter Gedesbyturene, som ellers har ligget slut 
0. årgang og start 3. årgang.  
 
Nyt forslag kunne være start 2. årgang og start 4. årgang. (alternativt slut 1. 

årgang og slut 3. årgang). Der er aftalt at arbejde videre med dette, men samtidig 
at kigge på hvordan man kan erstatte 0. klasses tur med et andet ”ritual” som 
afslutning. Drøftelserne tages med tilbage til indskolings-teamet.  

Drøftelse 



18.05 Mødeplanlægning 
- Skolebestyrelsens arbejde for kommende skoleår 
- Antal møde samt placering 

 

Første skolebestyrelsesmøde i det nye skoleår, 24/25, bliver mandag d. 26. august 
fra kl. 16.30-19.00. 
 
Her efter hver 6. uge. Der sendes en samlet liste over datoer ud.  
 

Drøftelse 
samt 
beslutning 

18.20 Forretningsorden 
- Gennemgang og Evaluering 

Mindre justeringer der skal tilpasses. Den reviderede version fremlægges på første 
møde efter sommerferien.  

Drøftelse 
samt 
beslutning 

18.35 Årsberetning 

- Gennemgang af udkast – sendes senere 
 
Den færdige årsberetning sendes ud til skolebestyrelsens medlemmer, så der er 
mulighed for at læse den igennem inden første skolebestyrelsesmøde i det nye år, 

hvor den tages op igen.   
 

Drøftelse 

18.55 Evt.  

 


